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The #1 New York Times bestselling follow-up to Eat, Pray, Love --an intimate and
erudite celebration of love. 

At the end of her memoir Eat, Pray, Love , Elizabeth Gilbert fell in love with Felipe, a
Brazilian living in Indonesia. The couple swore eternal love, but also swore (as skittish
divorce survivors) never to marry. However, providence intervened in the form of a U.S.
government ultimatum: get married, or Felipe could never enter America again. Told
with Gilbert's trademark humor and intelligence, this fascinating meditation on
compatibility and fidelity chronicles Gilbert's complex and sometimes frightening
journey into second marriage, and will enthrall the millions of readers who made Eat,
Pray, Love a number one bestseller.
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评论

浅显易懂的婚姻史与女性心理学分析

-----------------------------
quite impressive and inspiring

-----------------------------
随着落地看完最后的婚礼，关于greek和hubrew区别那段，国家视角（shall i
say）与隐私那段，给我启发最大。前半部分比较拖沓，甚至论证了一大堆同性婚姻合
法性。无论如何最欣赏的是她天才的幽默。

-----------------------------
比起上一本《饭 祷
爱》，这本书里的故事少了一些，作者的思考多了一些。但仍然很inspiring~推荐！

-----------------------------
Nonfiction memoir-like narrative dancing around matrimony make it a perfect bedtime
read (at least for me); my favorite part is the imaginary town Eufemia (from Invisible
Cities) and the metaphor of intimacy truly "the trading of stories in the dark".

-----------------------------
关于婚姻的思考

-----------------------------
audiobook read by the author

-----------------------------
大概是应为第一本太好了巴

-----------------------------
CC推荐的书就是好看！看了四个月，发现我自己用英文写信时竟然在无意识地模仿Gilb
ert式幽默。



-----------------------------
ElizabethGilbert

-----------------------------
没有初看饭祷爱时那份激动。但仍然很是欣赏Liz对爱对婚姻的这份态度。能遇到Felipe
也是不容易

-----------------------------
从中间部分才开始找到感觉，然后一气读完。看到最后才明白，她写这么多说这么多，
不过是想给自己一个可以重新相信和有信心的理由。谁不是呢。她的写作风格也可以算
是「读起来很舒服」的那一类吧，只偶尔罗嗦一点点。

-----------------------------
关于婚姻，爱情，责任，太多太多

-----------------------------
心灵鸡汤系列，但还是好喜欢，我是顶着室友鄙夷的眼光把这本书堂而皇之的看完的

-----------------------------
神奇的是最后现实中两人又离婚了……好期待下一本书啊……

-----------------------------
看了想离婚系列

-----------------------------
万般感触。婚前教育。谢谢Liz。

-----------------------------
It's an inspiring book about marriage. Really rewarding for girls. @BHF灵灵

-----------------------------
作者花了超级长的篇幅去探究何为婚姻，虽然最后的答案不算明了，至少酝酿答案的过
程就是更接近的过程。



-----------------------------
Marriage is an art. C: 這絕B是個女人寫的![笑cry]

-----------------------------
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书评

人过了30岁，开始逐渐懂得人生，知道自己真正想要什么，但什么是成熟，责任，爱，
家庭等等都像是要重新体验。
若是看过“饭祷爱”的同学，一定要继续看这本，才会真正的明白什么是生活。
严重大家读这本书。  

-----------------------------
2. Marriage and Expectation In a world of such abundant possibility, many of us simply
go limp from indecision. Or we derail our life's journey again and again, backing up to
tray the doors we neglected on the first round, desperate to get it right this tim...  

-----------------------------
While human hearts make many promises,human minds can change. Sometimes life is
too hard to be alone, and sometimes life is too good to be alone. You have somebody
for a little while, and then that person is gone. One of us will carry the shovel and the
lan...  

-----------------------------
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